
 
Zápis č. 4/2007 (16) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 2.4. 2007 

 
Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., Ing. Milan Navrátil, T. 

Javořík, Ing. M. Sysel Ph.D., Bc. Vladimír Gerlich, Bc. E. Kvasnicová, Ing. P. 
Navrátil, Ph.D. (celkem 8 členů AS ) 

Omluveni:  doc. RNDr. L. Novák, CSc., M. Borovian, 
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc., prof. Ing. J. Balátě, DrSc., Mgr. R. Večeřová, RNDr. J. 

Ostravský, CSc., Ing. T. Sysala, Ph.D. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

4. Projednání návrhu „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro akademický rok 
2007/2008“.  

5. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

6. Předložení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006. 

7. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. 
 
 
ad 1)   Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis bez připomínek.  

• Kouření před hl. vchodem – nastal problém, že studenti a zaměstnanci kouří za rohem, 
kousek od hl. vchodu, kde po nich zůstává velké množství nedopalků. Na toto téma se 
rozvinula debata, která byla zakončena konstatováním, že se nebude navyšovat počet 
popelníků před školou a bude se apelovat na studenty i zaměstnance, aby kouřili v místě, 
které je k tomuto účelu určeno. 
Doplnění zadního vchodu přístřeškem a čistící zónou - úkol trvá.  zodpovídá: tajemnice FAI 

• Instalace čteček na kuchyňky – probíhá, tajemnice FAI bude jednat s tajemníkem FT, zda 
se budou instalovat i čtečky na kuchyňky v patrech, které obývá FT. 

 zodpovídá:  tajemnice FAI 

• Montáž klik zevnitř učeben – úkol trvá.  zodpovídá: tajemnice FAI 
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ad 2)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Ostravský informoval o stavu uchazečů o studium na FAI. Počet uchazečů je přibližně 
stejný jako v loňském roce. Dále přednesl AS FAI návrh, že jako v loňském roce budou kritéria 
pro přijetí studenta bez přijímacích zkoušek tato: středoškolský průměr musí být menší nebo 
roven 2,3 a maturitní průměr musí být menší nebo roven 2,0.  

Přišel děkan prof. Vašek. 

Dr. Sysel navrhl, zda by nebylo vhodné kritéria pro přijetí bez přijímacích zkoušek zpřísnit. Po 
proběhlé diskusi bylo konstatováno, že AS FAI bude hlasovat o původním návrhu proděkana 
Ostravského.  

Návrh usnesení AS FAI  16/1 
AS FAI schválil středoškolský průměr 2,3 jako podmínku pro přijetí ke studiu na FAI bez 
písemné přijímací zkoušky z matematiky. Tato hranice platí pro všechny studijní obory a pro 
obě formy studia.  

Hlasování 
Pro:  6 
Proti:   1 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 16/1 
AS FAI schválil středoškolský průměr 2,3 jako podmínku pro přijetí ke studiu na FAI bez 
písemné přijímací zkoušky z matematiky. Tato hranice platí pro všechny studijní obory a pro 
obě formy studia. 

Proděkan Ostravský dále uvedl, že přijímací zkoušky na FAI proběhnou  ve dnech 11.6.2007 v 9.30 a 
13.00 hod., 12.6.2007 v 9.30 hod. a náhradní termín je stanoven na 18.6.2007 v 9.30 hod. 

Proděkan Sysala  zdůraznil, že letos se do prvních ročníků bude přijímat přibližně stejné množství 
studentů jako loni. 

Děkan informoval AS FAI o tom, že akreditační komisi byly zaslány materiály k akreditaci 
nového doktorského studijního programu „Inženýrská informatika“, magisterského studijního 
programu „Počítačové a telekomunikační systémy“ a magisterského studijního programu, 
kombinované formy studia „Bezpečnostní technologie, systémy a management“. Akreditační 
komise bude tyto návrhy projednávat v dubnu 2007. 
 
Předseda AS FAI požádal o změnu v pořadí projednávání následujících  bodů. 

 
ad 4) Projednání návrhu „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro akademický 
rok  2007/2008“.  

Proděkan Sysala  upravil chyby v termínech, které se vyskytly v původním návrhu. Žádné zásadní 
připomínky členové AS FAI k upravené verzi projednávaného návrhu neměli. 

Návrh usnesení AS FAI  16/2 
AS FAI schválil návrh „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro akademický rok  
2007/2008“.  

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 16/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh „Časového plánu výuky prezenční formy studia pro 
akademický rok  2007/2008“.  

ad 3)   Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

Dr. Chramcov přivítal na zasedání AS FAI zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol prof. Balátě 
a předal mu slovo. prof. Balátě  seznámil členy AS FAI se strukturou Rady vysokých škol a 
s programem i s jednotlivými projednávanými body 4. zasedání Rady vysokých škol, které se 
uskutečnilo dne 22.2.2007 v pražském Karolinu. Program byl rozdělen na dvě hlavní části – 
zasedání pracovních komisí a plenární zasedání sněmu. Samotné zasedání zahájil prof. Haasz, 
předseda Rady vysokých škol a přednesl zprávu o činnosti předsednictva Rady vysokých škol za 
období 11/2006 – 02/2007. Dále vystoupil se svým příspěvkem prof. Sika, ředitel Grantové 
agentury ČR a ministryně školství Mgr. Kuchtová. Následovalo vystoupení doc. Cakla 
s ekonomickými informacemi a doc. Ježek přednesl reakce Rady VŠ na doporučení OEDC. Členka 
Studentské komory Mgr. Poláčková přednesla svůj příspěvek. Následoval bod Různé. 
Dr. Chramcov  poděkoval prof. Balátě  za jeho příspěvek. 

ad 5) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

Dr. Sysel krátce popsal průběh dvou zasedání ekonomické komise AS FAI. Přednesl návrh EK, 
aby finanční prostředky nebyly rozdělovány na jednotlivé ústavy dle počtu cvičení, ale podle 
množství studentů. Vzhledem k tomu, že je třeba ještě upřesnit některé detaily rozdělení 
finančních prostředků na jednotlivé ústavy, proběhne ještě jedno zasedání EK a to dne 13. 4. 
2007 v 8.30 hod v místnosti 51/203, na kterém bude návrh Pravidel pro rozdělení finančních 
prostředků FAI pro rok 2007 ještě jednou projednán. 
 
Odchází prof. Balátě. 
 

ad 6) Předložení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006. 

Tajemnice FAI Mgr. Večeřová  seznámila krátce AS FAI s předloženým návrhem. Vzhledem k tomu, 
že tento dokument je obsáhlý, bude zaslán členům AS FAI elektronicky. Členové ekonomické 
komise při svém zasedání dne 13.4.2007 podrobněji projednají předložený návrh Výroční zprávy 
o hospodaření FAI za rok 2006 a AS FAI se k tomuto připomínkovanému návrhu vrátí na svém 
příštím zasedání.  
 
ad 7) Různé  

Dr. Chramcov informoval AS FAI o tom, že: 
• Dne 26.3.2007 proběhla volba kandidáta na jmenování rektorem. V prvním kole 

hlasovalo z 27 platných hlasů 15 pro prof. Hozu, 12 pro prof. Polácha. V druhém kole 
bylo platných 30 hlasů, 15 hlasů pro prof. Hozu, 15 hlasů pro prof. Polácha. Rektor 
nebyl zvolen.  

• Byly vyhlášeny nové volby. Ve čtvrtek 5.4.2007 v 10.00 hod. bude uzavřena kandidátní 
listina. Ta bude zveřejněna 5.4.2007 ve 12.00 hod. Stejného dne ve 13.00 hod. seznámí 
kandidáti na rektora veřejnost se svým volebním programem. Volba kandidáta na rektora 
proběhne dne 10.4.2007 ve 13.00 hod. na zasedání AS UTB.  

• AS UTB projednával Zprávu o činnosti UTB za rok 2006. 
• AS UTB ustavil ekonomickou, legislativní a pedagogickou komisi 

Děkan  připomněl že dne 3.4.2007 proběhne inaugurace Fakulty humanitních studií. 
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Dr. Fialka ještě jednou poukázal na nepořádek kolem budovy s nutností tento problém řešit. Dále 
poukázal na problém neustálého svícení v místě pod jehlanovitou střechou nad atriem. Taktéž je 
potřeba problém řešit.  

Dr. Fialka vznesl dotaz, zda by si FAI, popř. UTB neměly blokovat domény končící na .eu. Bylo 
konstatováno, že by tato situace měla být rozhodnuta na úrovni celé UTB. Dr. Chramcov se bude 
informovat na jednání AS UTB.  
 
 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 23.4.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 
 
Ve Zlíně dne 3.4.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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